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§ 19

Anmälningar om förhinder och upprop

Beslut
Rådet konstaterar att Anna-Carin Stålgren (KD), Barbro Olsberg (Ö), Ingeborg Klose Åkesson 
(MP) och Per Lönnestål (SD) är frånvarande utan att ha lämnat återbud.

Sammanfattning
Sekreteraren har inte mottagit något återbud.
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§ 20

Föregående möte/minnesanteckningar

Beslut
Rådet lägger anteckningarna till handlingarna.
 

https://medborgare.ekero.se/committees/kommunala-pensionarsradet/mote-2022-05-
10/protocol/minnesanteckningar-kpr-2022-05-10pdf?downloadMode=open

Se även p. 22.1.
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§ 21

Öppna verksamheter för äldre

Skriftlig information från aktivitetsutvecklare Karin Vikström – Digital Senior

Ulf Pewe påpekar att det hade varit bra för pensionärsorganisationerna att få information 
om evenemangen i förväg, för spridning till medlemmarna.

Övrigt som noteras:
- Försändelsen hade otydlig avsändare, många uppfattade det som reklam från Telia.
- Bra initiativ!
 

Utskickade handlingar
 Inbjudan digitala evenemangl
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§ 22

Information från pensionärsorganisationerna

Beslut
Se fetstilta partier nedan.

1. Förra minnesanteckningarna
- Eva Sydhoff Henriksen påpekar att minnesanteckningarna är till för att vi ska kunna följa 
processerna, inte minst viktigt inför ny mandatperiod.
- Sekreteraren framför att alla behöver hjälpas åt för att minnesanteckningarna ska bli bra. 
Varje punkt bör summeras av ordföranden innan vi går vidare till nästa och sekreteraren 
behöver klart besked om vad som ska stå i anteckningarna.
- Gun Häll lämnar ett dokument till sekreteraren från 2014 med rubriken Begrepp olika 
boenden i äldreomsorgen som hon ber om uppdatering av alt. bekräftelse att det fortfarande 
gäller. Detta för att säkerställa att vi använder oss av gällande begrepp när vi talar med 
varandra. Sekreteraren återkommer i frågan.

2. IVO-inspektion
- IVO har i dagarna inkommit med meddelande om inspektion. Någon rapport från denna 
finns ännu inte men när så är fallet kommer socialchefen att informera socialnämnden om 
den.
- Inger Andersen (S) nämner i sammanhanget att det görs kontinuerliga 
kvalitetsuppföljningar som rapporteras till nämnden. Alla handlingar som det inte råder 
sekretess kring finns på https://medborgare.ekero.se/ där det går att välja nämnd samt 
bläddra bakåt (Tidigare) och titta på kallelse, handlingar och protokoll för 
kommunfullmäktiges, kommunstyrelsens samt nämndernas och deras utskotts 
sammanträden. På kallelsesidan klickar man på plustecknet till vänster om rubriken för det 
ärende man är intresserad av, så framträder länkar till handlingarna.

3. Färdtjänsten
- Det råder stort missnöje kring färdtjänsten (förseningar, uteblivna bilar, vilsekörningar 
m.m.). Gun Häll som också sitter i regionens pensionärsråd vittnar om att detsamma gäller 
alla ytterkommuner.
- Ulf Pewe menar att kommunens politiker behöver "puffa på" ansvariga i frågan.
- Lars Samuelsson föreslår och får medhåll om att frågan om kvalitetssäkring av 
färdtjänsten ska besvaras till nästa möte.

4. Bussförbindelse Sandudden
- Det finns behov av bättre bussförbindelse i Sandudden, efter bussvändplanen. Långt att gå 
för äldre som det är nu och det skulle därför behövas småbuss/vinkbuss i området.
- Eva Sydhoff Henriksen framför att detta också skulle avlasta färdtjänsten.
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5. Subventionerad annonsering om medlemsmöten
- Önskemål framförs om att kommunen på något sätt bidrar ekonomiskt till att 
pensionärsorganisationerna får ut information till sina medlemmar, då inte alla har e-post 
och det numera är mycket dyrt med brevutskick. Förslag: att kommunen står för eller 
rabatterar annons i lokalpressen.
- Gun visar en skrift som är ett exempel på hur andra kommuner bidrar, i det här fallet 
Vallentuna.

6. Seniorliv och Karin Vikströms medverkan
- Vid förra mötet framfördes ett önskemål om att Karin Vikström skulle medverka på KPR:s 
möten varje gång men detta är enligt socialförvaltningens ledning inte aktuellt.
- Rådet resonerar om hur samarbete och samråd med Karin och Seniorliv kan upprätthållas: 
kontinuerlig dialog, samarbetsgrupp utanför KPR samt att pensionärsorganisationerna själva 
sköter detta samarbete nämns.

7. Bemötande av företrädare för snickerigrupp
- På Ulf Pewes initiativ och utifrån ett exempel resonerar rådet om kommunens 
tjänstepersoners bemötande av medborgare som inte är så digitalt kompetenta. Det 
enskilda fallet föreslås anmälas som ett klagomål till 
kommunen: https://www.ekero.se/kommun-politik/kontakta-oss/synpunkter-klagomal--
felanmalan.

8. Rapportering från KPR till KS
- Gunilla Blom (C) kommer att ta upp denna fråga i sin utvärdering.
- Lars Samuelsson föreslår och får medhåll om att denna fråga blir en stående punkt tills 
den är besvarad.

9. KPR som remissinstans
- Representanterna framför att detta har minskat i och med de nya arbetsformerna (2019).
- Förslag framförs om att KPR alltid ska vara remissinstans då ett beslut rör äldre 
medborgare.

10. Lokalfrågan (stående punkt)
- Gun Häll vill se en lista på hur behoven ser ut. De lokaler som finns möter inte behoven, 
menar hon; Stockbygården undantagen. Resonemang med Idélabbet har inte resulterat i 
någonting då deras fokus endast är barn och unga.
- Lars Samuelsson framför att detta sätter fingret på punkt 9: Om KPR hade varit 
remissinstans hade behoven kanske fångats upp bättre. Han undrar också om kommunen 
säljer fastigheter utan att först undersöka lokalbehoven.
- Idrottstältet bakom Lidl har inte blivit av. Se p. 23.

11. Hörselkonsulent
- Inger Andersen (S) konstaterar att kommunen inte har någon hörselkonsulent längre. 
Anledningen är oklar.
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- Flera framför att det är olyckligt att Ekerö inte längre har en hörselkonsulent och bejakar 
Lars Samuelssons förslag att rådet sammanställer en skrivelse till kommunen om behovet 
av hörselkonsulent.

12. Äldreombudsman
- Rådet ser ett behov av en äldreombudsman, vilket framförs till socialnämnden.
- Resonemang om huruvida anhörigkonsulenten också skulle kunna vara äldreombudsman

13. Historik och uppföljning KPR
- Gunilla Blom (C) ämnar göra en uppföljning och lägga fram den till nästa möte.
- Framåtblick: Fundera till nästa möte vad vi förväntar vi oss av det nya rådet.

14. Ensamhetsprojektet
- Gun Häll påpekar att KPR gärna hade varit/vill vara med i arbetet kring detta.
- Inger Andersen (S) påminner om att mycket om detta finns att läsa i handlingarna till 
socialnämndens sammanträden på https://medborgare.ekero.se/ (se instruktioner under 
p. 2).

15. Personalläget inom äldreomsorgen
- Resonemang och diskussion om timanställda, rekryteringssvårigheter o.dyl.
- Inger Andersen (S) nämner att Adeocare har förvärvat Mälarö Omsorg. 

16. Platser på äldreboendena: Se p. 24.

17. Planeringen av nya äldreboenden, Träkvista och Tranholmen
- Presentation gjordes på socialnämndens sammanträde den 28 september av tf. 
fastighetschef Cecilia Moar. Presentationsmaterialet kommer att skickas ut till rådet av 
sekreteraren.
 

Utskickade handlingar
 Frågor inför KPR möte oktober 2022l
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§ 23

Information från politiken

Beslut
Rådet noterar informationen.

Carin Gross (M): Ekerö IK har fått finansiering för ett idrottstält. Planen var att det skulle 
uppföras bakom Lidl men då det har framkommit marken är Lidls blir detta inte av. Ekerö IK 
söker nu efter ny mark för idrottstältet.

Inger Andersen (S): Information om Tranholmen och Träkvista (se föregående punkt, p. 17) 
samt om att Arbetsmiljöverket har beviljat förlängd frist för vitesföreläggande gällande 
Ekgården 2025 ut. Länkar till föregående sammanträde med socialnämnden: 
Handlingar https://medborgare.ekero.se/committees/socialnamnden/mote-2022-09-28, 
protokoll https://medborgare.ekero.se/committees/socialnamnden/mote-2022-09-
28/protocol/protokoll-sn-2022-09-28-ssss-77-92pdf-1?downloadMode=open

Sammanfattning
Redogörelse och svar på frågor
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§ 24

Statistik äldreboende

Beslut
Rådet noterar informationen.

Sammanfattning
Genomgång av presentation

Utskickade handlingar
 Presentation – Statistik Platser i SÄBO 220928l
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Platser vård- och omsorgsboende
• Ekgården: 47 säbo, 8 korttidsplatser, 5 på avstängd avdelning
• Söderströmsgården: 63
• Kullen: 82
• Lediga platser: 5 permanent, 2 korttidsplats
• Externa placeringar: 13 (+ 7 via länsöverenskommelsen)
• Antal personer med beslut som väntar på plats:

särskilt boende 7, parboende 1

Lägesbild 
2022-09-28
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§ 25

Kommande möte, 1 december

Beslut
Rådet noterar informationen.

Torsdagen den 1 december 2022 kl. 9.15 i möteslokalen Colosseum
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§ 26

Övriga frågor

Beslut
Ingen ändring till kommande möte/innevarande mandatperiod men eventuellt senare

Sammanfattning
Eva Sydhoff Henriksen föreslår senare mötesstart.
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